
9th February 2021 

Dear Members, 

 

LUNAR NEW YEAR RECREATION FACILITIES BOOKINGS 

 

Please be informed that the Recreation Office and Facilities will be temporarily closed from 

11th February 2021 (Thursday) Lunar New Year’s Eve at 5:00pm, 12th February 2021 (Friday) 

to 13th February 2021 (Saturday). 

To facilitate members’ booking of recreation facilities, the Recreation Reception Counter will 

start to accept a temporary arrangement of eight-day advance booking on 11th February 2021 

(Thursday) for the period of 17th February 2021 (Wednesday), 18th February 2021 (Thursday) 

and 19th February 2021 (Friday).  

The six-day advance booking system will be resumed on 24th February 2021 (Sunday) with 

the re-opening of recreation facilities. 

 

Thank you for your kind attention! 

Recreation Department 

尊敬的會員, 

農曆新年預訂康樂設施 

 

本會之康樂部及設施將於二零二一年二月十一日（星期四）農曆年三十下午五

時，二月十二日（星期五）至二月十三日（星期六）暫停開放。 

為方便會員們預訂各類康樂設施，康樂部接待處將於二月十一日（星期四）開始

接受一次性八天臨時預訂場地安排，日期在於二月十七日（星期三），二月十八

日（星期四）及 二月十九日（星期五）之場地預訂。 

各類康樂設施及六天預訂場地制度將於二零二一年二月十四日（星期日）重新開

放和恢復執行。 

 

祈希垂注! 

康樂部僅啟 

二零二一年二月九日 

YauYatChuen Garden City Club Ltd. 

又一村花園俱樂部有限公司 


